

Key Messages

These messages are intended to support your communications and outreach efforts during BeADonor Month. Contact us for stats related to your specific community.

Donation facts

- One organ donor can save up to eight lives and enhance the lives of up to 75 others through tissue donation.
- About 1,400 people in Ontario are waiting for a life-saving organ transplant.
- Every three days, someone dies waiting for an organ transplant.
- Everyone has the potential to be a donor, regardless of age or health.
- Visit www.beadonor.ca to register or learn more.
- Over 4 million Ontarians have formally registered to become organ and tissue donors. Talk to your family about your donation decision and visit www.BeADonor.ca to register or learn more.

Hospital Key Messages

- The success of organ and tissue donation in Ontario relies on the hard work and dedication of hospitals.
- Together, Trillium Gift of Life Network and its partners work to ensure that families have the opportunity to honour the wishes of their loved ones and save and enhance lives through organ and tissue donation.

Background Data

- In the 2024 calendar year:
 - 341 deceased organ donors gave the gift of life
 - 1,035 organs transplanted from deceased donors
 - 1,975 tissue donors enhanced the lives of thousands

Messages clés

Ces messages sont destinés à soutenir vos efforts de communication et de sensibilisation pendant le Mois Soyez un donneur. Contactez-nous pour des statistiques liées à votre communauté spécifique.

Faits sur les dons

- Un donneur d'organes peut sauver jusqu'à huit vies en plus d'améliorer la vie de 75 autres personnes grâce au don de tissus.
- Près de 1 400 Ontariens attendent une greffe d'organes pouvant leur sauver la vie.
- Tous les trois jours, quelqu'un meurt en attendant une greffe d'organe.
- Tout le monde a le potentiel d'être un donneur, peu importe son âge ou sa santé.
- Pour vous inscrire ou en savoir plus, visitez www.soyezundonneur.ca.
- Plus de 4 millions d'Ontariens se sont officiellement inscrits pour devenir des donneurs d'organes et de tissus. Parlez à votre famille de votre décision de don et visitez www.soyezundonneur.ca pour vous inscrire ou en savoir plus.

Messages clés de l'hôpital

- Le succès du don d'organes et de tissus en Ontario repose sur le travail acharné et le dévouement des hôpitaux.
- Ensemble, le Réseau Trillium pour le don de vie et ses partenaires travaillent pour s'assurer que les familles ont l'occasion de respecter les souhaits de leurs proches et de sauver et améliorer des vies grâce au don d'organes et de tissus.

Données de base

- Au cours de l'année civile 2024 :
 - 341 donneurs d'organes décédés ont fait le don de la vie
 - 1 035 organes transplantés de donneurs décédés
 - 1 975 donneurs de tissus ont amélioré la qualité de vie de milliers de personnes